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Na terenie byłej kopalni węgla w gminie Brudzew w Wielkopolsce
powstała  największa  polska  elektrownia  słoneczna.  Farma
została  wybudowana  za  prywatne  pieniądze  i  jest  elementem
„transformacji energetycznej” w Polsce.

Nowa  elektrownia  słoneczna  jest  własnością  firmy  ZE  PAK
miliardera Zygmunta Solorza. Instalacja składa się ze 155 554
modułów fotowoltaicznych, zajmuje ok. 100 ha terenu i posiada
moc  70  MWp.  W  tym  tygodniu  rozpoczęła  pracę  i  zaczęła
produkować  prąd.

Firma ZE PAK zainwestowała w budowę tej elektrowni 163,8 mln
zł. Jest to obecnie największa w Polsce farma słoneczna, a w
przyszłości mogą powstać kolejne. Firma zapowiada bowiem, że
do 2030 roku chce wytwarzać energię wyłącznie z odnawialnych
źródeł, w tym m.in. ze słońca, wiatru i biomasy. W Koninie
wkrótce ma rozpocząć się również produkcja zielonego wodoru,
który określany jest mianem paliwa przyszłości.

Warto dodać, że firma ZE PAK chce wziąć udział w budowie
polskiej  elektrowni  atomowej.  Dzięki  niej  polska  mogłaby
zapewnić  sobie  bezpieczeństwo  energetyczne  poprzez
dywersyfikację  źródeł  energii  i  zmniejszenie  zależności  od
dostaw  rosyjskiego  gazu  (równocześnie  uzależniając  się  od
dostaw paliwa nuklearnego z Zachodu – przypis WM).

Komentarz „Wolnych Mediów”
A  elektrownie  geotermiczne,  którym  jedynym  problemem
technicznym  jest  głębokość  odwiertów,  wciąż  nikogo  nie
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interesują. Wciąż tylko atom i atom, albo panele słoneczne
(które  trzeba  zimą  odladzać  i  ciągle  czyścić)  i  wiatraki
(wywołujące szkodliwe dla zdrowia infradźwięki).


